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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mire számíthat többszáz zuglói vendéglátós?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus járvány okozta gazdasági válság miatt a vendéglátósok kilátástalan, reménytelen 
helyzetbe kerültek.

A korábbi évek tapasztalatai szerint az év eleje mindig kevesebb forgalmat eredményezett 
számukra, azonban ez általában nem okozott problémát, hiszen az előző év végi bevételükből át 
tudták vészelni ezt az időszakot. A három hónapja bezárt vendéglátóhelyek nagy többsége mostanra 
viszont már a csőd szélére került országszerte, mint ahogy választókörzetemben, Zuglóban is.

Az elvitelből vagy a házhozszállításból származó bevétel a legtöbbjüknek már arra sem elég, hogy 
feladják a közüzemi számláikat.

A kormány által meghirdetett állami támogatás a vendéglátósok számára elképesztően sok 
adminisztrációs munkával jár. A legtöbb vendéglátósnak már az is problémát okoz, hogy a 
bevételéből előre kifizesse a béreket, amiknek az 50 százalékát egyszer majd valamikor visszakapja 
az államtól. A legtöbb vendéglátós még a tavaly novemberi támogatást sem kapta meg.

Tisztelt Miniszter Úr, a vendéglátósok helyzete mára tarthatatlanná vált. Azonnali intézkedésre van 
szükség, mert ellenkező esetben hosszú távon súlyos következményekkel kell számolni.

Olyan támogatási rendszerre lenne szükség, ami kézzel fogható, érdemi segítséget nyújt számukra a
túléléshez, amely biztosítja a munkahelyek megőrzését és amivel elkerülhető az üzletek tömeges 
bezárása.

A fentiekre való tekintettel kérdezem Tisztelt Miniszter Urat:

1. Mikor fogják megkapni a beígért, tavaly novemberi támogatást a vendéglátósok?



2. Tervezi-e a kormány átalakítani a vendéglátóipar támogatási rendszerét?

3. Mire számíthat a többszáz zuglói vendéglátós, mikor nyithatnak ki újra?

4. A Kormány számos forrást elvont a települési önkormányzatoktól, így csökkentve azok 
képességét, hogy a helyi vállalkozásokon segítsenek. Ez Zugló számára mintegy 7 milliárd forintos 
elvonást jelent az idei évben. Mit kíván tenni a Kormány annak érdekében, hogy pótolja azt a 
segítséget, amelyet a települési önkormányzatok az elvonások miatt nem tudnak nyújtani?

Várom válaszát!
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